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Protokół Nr XVII.2020 

z obrad XVII sesji nadzwyczajnej Rady Miejskiej w Halinowie 

w dniu 9 marca 2020 roku 

1. Otwarcie obrad sesji 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński poinformował, że obrady Rady 

Miejskiej w Halinowie są rejestrowane i transmitowane za pomocą urządzeń nagrywających obraz  

i dźwięk. Osoby uczestniczące w sesji wyrażają zgodę na przetwarzanie i upublicznianie swoich danych 

osobowych, zgodnie z zapisami unijnego rozporządzenia o ochronie danych osobowych (RODO). 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński odczytał wniosek Burmistrza 

Halinowa Adama Ciszkowskiego 1 z dnia 5 marca 2020 roku, na podstawie którego została zwołana sesja. 

Następnie o godzinie 1510 otworzył obrady XVII sesji Rady Miejskiej w Halinowie oraz powitał 

zebranych. 

Zawiadomienia o sesji wraz z porządkiem obrad i materiałami zostały radnym przekazane elektronicznie  

za pośrednictwem skrzynki e-mailowej oraz systemu e-sesja. 

2. Stwierdzenie quorum Rady Miejskiej w Halinowie 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński po odczytaniu listy obecności 2 

stwierdził quorum Rady w liczbie 14 radnych (nieobecny na sali radny Pan Lesław Królak) i uznał 

prawomocność obrad. 

3. Przyjęcie porządku obrad 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński przedstawił porządek obrad 3  

i otworzył dyskusję. 

Głosowanie nad przyjęciem porządku obrad 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 radnych. W głosowaniu wzięło udział 14 radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 14,  

przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 0. 

Porządek obrad został przyjęty. 

Nieobecny na sali radny Pan Lesław Królak. 

Porządek obrad XVII sesji nadzwyczajnej w dniu 9 marca 2020 roku: 

1. Otwarcie obrad sesji. 

2. Stwierdzenie quorum Rady Miejskiej w Halinowie. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie ustalenia trybu udzielania i rozliczania 

dotacji dla niepublicznych jednostek oświatowych, prowadzonych na terenie Gminy Halinów przez 

osoby fizyczne i prawne oraz trybu przeprowadzania kontroli prawidłowości ich pobrania  
i wykorzystania – Druk Nr 189 

5. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty  

za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawki tej opłaty – Druk Nr 190 

                                                
1 Załącznik nr 1 do protokołu z obrad XVII sesji nadzwyczajnej Rady Miejskiej w Halinowie w dniu 9 marca 2020 roku. 
2 Załącznik nr 2 do protokołu z obrad XVII sesji nadzwyczajnej Rady Miejskiej w Halinowie w dniu 9 marca 2020 roku. 
3 Załącznik nr 3 do protokołu z obrad XVII sesji nadzwyczajnej Rady Miejskiej w Halinowie w dniu 9 marca 2020 roku. 
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6. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie ustalenia wzoru deklaracji o wysokości 

opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez właścicieli nieruchomości – Druk 

Nr 191 

7. Zamknięcie sesji.   

4. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie ustalenia trybu udzielania  

i rozliczania dotacji dla niepublicznych jednostek oświatowych, prowadzonych na terenie 

Gminy Halinów przez osoby fizyczne i prawne oraz trybu przeprowadzania kontroli 

prawidłowości ich pobrania i wykorzystania – Druk Nr 189 

Projekt uchwały omówiła Kierownik Referatu Edukacji i Polityki Społecznej Pani Katarzyna 

Targońska. 

Radna Pani Anna Ludwiniak poinformowała, że Komisja Oświaty, Zdrowia i Spraw Społecznych 

omówiła i pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały.  

Radni nie zgłosili uwag do projektu uchwały. 

Głosowanie projektu uchwały w sprawie ustalenia trybu udzielania i rozliczania dotacji  

dla niepublicznych jednostek oświatowych, prowadzonych na terenie Gminy Halinów przez osoby fizyczne 

i prawne oraz trybu przeprowadzania kontroli prawidłowości ich pobrania i wykorzystania – Druk Nr 189 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 radnych. W głosowaniu wzięło udział 14 radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 14, 

przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 0. 

Uchwała została podjęta.  

Nieobecny na sali radny Pan Lesław Królak. 

5. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty  

za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawki tej opłaty – Druk Nr 190 

6. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie ustalenia wzoru deklaracji 

o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez właścicieli 

nieruchomości  – Druk Nr 191 

Projekty uchwał od druku nr 190 do 191 wraz z autopoprawką omówił Zastępca Burmistrza Halinowa 

Pan Adam Sekmistrz. Autopoprawka dotyczy zmiany ilości zużycia wody z 5 m3 na 4 m3 w odniesieniu 

do zaproponowanej metody naliczania opłat w przypadku nieruchomości wielolokalowych oraz 

jednorodzinnych. 

Radny Pan Dawid Wojda poinformował, że Komisja Budżetu, Rozwoju i Ochrony Środowiska omówiła 

i pozytywnie zaopiniowała przedstawione projekty uchwał. Mówca zaznaczył, że temat odbioru śmieci 

budzi duże zainteresowanie nie tylko wśród organów Gminy, ale także mieszkańców. Jednocześnie radny 

zauważył, że nie wiadomo jakie zostaną złożone oferty w przetargu oraz, że nie należy spodziewać się,  

iż będzie lepiej. Ponadto mówca dodał, iż zaproponowany system może się nie sprawdzić i konieczne 

będzie zastosowanie naliczania opłat za odbiór odpadów od osoby. 

Zastępca Burmistrza Halinowa Pan Adam Sekmistrz podkreślił, że zgodnie z obowiązującymi 

przepisami system musi się sam zbilansować. Gmina jest tylko pośrednikiem, który ma ogłosić przetarg, 

wybrać wykonawcę, zebrać pieniądze od mieszkańców i przekazać je przedsiębiorstwu odbierającemu 

odpady – nie ma możliwości dopłacania do umowy z Wykonawcą z innych środków budżetowych. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński otworzył dyskusję. 
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Radny Pan Bogdan Janczarek zwrócił się z prośbą – propozycją, by pozostać przy 5 m3 miesięcznego 

zużycia wody. Mówca powiedział, że biorąc pod uwagę osoby starsze i gospodarstwa jedno  

i dwuosobowe, nie może głosować za metodą naliczania opłat za odbiór odpadów komunalnych  

w przypadku nieruchomości, w których miesięczne zużycie wody nie przekracza 4 m3. 

Zastępca Burmistrza Halinowa Pan Adam Sekmistrz powiedział, że wniesiona autopoprawka wynika  

z dokonanych szacunków zimowego okresu lat ubiegłych. Mówca wyjaśnił, że jeżeli 1500 gospodarstw 

złoży deklarację zużycia wody do 4 m3 to konieczne będzie obniżenie wskaźnika zużycia wody do 3 m3, 

ponieważ system się nie zbilansuje.  

Radny Pan Dawid Wojda zaproponował, by być jeszcze bardziej ostrożnym i już teraz obniżyć wskaźnik 

zużycia wody do 3 m3. Jeżeli istnieje możliwość pomocy ubogim, żyjącym samotnie osobom to trzeba 

takim ludziom ulżyć. Niniejsza uchwała jest próbą, za dwa miesiące okaże się, czy ten system się w ogóle 

sprawdzi. 

Sołtys Chobotu Pan Adam Ludwiniak zapytał, czy stawka odnosząca się do miesięcznego zużycia wody 

będzie stosowana niezależnie od ilości osób w gospodarstwie? 

Zastępca Burmistrza Halinowa Pan Adam Sekmistrz odpowiedział, że tak. 

Radny Pan Adam Rudnicki zapytał, ile gospodarstw zużywa do 4 m3 wody? 

Zastępca Burmistrza Halinowa Pan Adam Sekmistrz powiedział, że znana jest liczba gospodarstw 

zużywających do 5 m3 (ok. 2 500 gospodarstw) oraz do 3 m3 wody (ok. 1 500 gospodarstw). 

Radny Pan Adam Rudnicki powiedział, że nie jest możliwym, by połowa gospodarstw na terenie gminy 

Halinów zużywała do 5 m3 wody. 

Zastępca Burmistrza Halinowa Pan Adam Sekmistrz powiedział, że z wyliczeń Zakładu Komunalnego 

w Halinowie wynika, że do 5 m3 wody zużywa ok. 2 000 gospodarstw. Biorąc pod uwagę ogólną ilość 

wody pobieraną przez wszystkich mieszkańców Gminy jest to szokująca informacja, bowiem pozostała 

część gospodarstw zużywa bardzo dużo wody. 

Radny Pan Adam Rudnicki powiedział, że dużo osób skorzysta na zaproponowanym rozwiązaniu. 

Na salę wszedł radny Pan Lesław Królak. 

Radny Pan Marcin Sukiennik odnosząc się do założeń radnych Rady Miejskiej w Halinowie oraz 

Burmistrza Halinowa dotyczących ustanowienia możliwie najniższej opłaty za odbiór śmieci dla osób 

samotnych, czy gospodarstw dwuosobowych oraz aktualnego orzecznictwa, powiedział, że lepiej byłoby 

pójść w kierunku ustalenia opłaty od gospodarstwa w zależności od ilości osób w danym gospodarstwie.  

Mówca zapytał, czy naprawdę taki sposób naliczania opłaty nie może zostać zastosowany? 

Zastępca Burmistrza Halinowa Pan Adam Sekmistrz odpowiedział, że nie, ze względu na znane 

Gminie orzeczenia, które wskazują na niezgodność takiego systemu z przepisami prawa. Ponadto mówca 

dodał, że bardzo możliwe jest wprowadzenie w przyszłości systemu naliczania opłaty od osoby. 

Radny Pan Marcin Sukiennik zapytał, czy podnosząc opłatę do 94 zł nie sugerujemy przyszłym 

Wykonawcom, że przeznaczamy na realizację zadania dużo więcej środków niż potrzeba? 

Zastępca Burmistrza Halinowa Pan Adam Sekmistrz powiedział, że przy dzisiejszych cenach na rynku 

warszawskim może być ciężko, by znaleźć Wykonawcę za taką kwotę. 

Radny Pan Marcin Sukiennik zaapelował do Przewodniczącego Rady Miejskiej oraz Burmistrza 

Halinowa, by podobnie jak inne Gminy wystąpić do ustawodawcy ze stanowiskiem o trudnej sytuacji  

w gospodarce odpadami na terenie gminy. Być może dzięki temu ustawodawca zaproponuje jakieś 

rozwiązania zmierzające do poprawy istniejącej sytuacji. 

Zastępca Burmistrza Halinowa Pan Adam Sekmistrz powiedział, że Burmistrz Halinowa rozmawia  

o panującej sytuacji bezpośrednio z Ministerstwem Klimatu. Jednocześnie dodał, że potrzeba zmian 

dotyczy całego kraju, nie tylko samorządów. Niektóre gminy mają problem z podpisaniem umów  

z wykonawcami, ponieważ nie mają zabezpieczonych odpowiednich środków w budżecie. 
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Radna Pani Anna Ludwiniak w swojej wypowiedzi zwróciła szczególną uwagę na konieczność 

segregacji śmieci oraz wysokość opłat ponoszonych przez gospodarstwa domowe, które nie wypełniają 

obowiązku zbierania odpadów w sposób selektywny. Mówczyni zapytała, czy taka informacja będzie 

podana dla mieszkańców Gminy? 

Zastępca Burmistrza Halinowa Pan Adam Sekmistrz odpowiedział, że informacja o zmianie stawki  

i konieczności segregacji odpadów będzie przekazana wszystkim mieszkańcom Gminy. 

Radny Pan Marcin Sukiennik zapytał, ile procent osób nie płaci w ogóle za odbiór śmieci? 

Zastępca Burmistrza Halinowa Pan Adam Sekmistrz powiedział, że w tym momencie nie jest w stanie 

określić ilości osób nie płacących za odbiór śmieci, może natomiast podać nieuregulowaną od 2012 roku 

kwotę, która wynosi ponad 450 000,00 zł. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński wyraził nadzieję, iż w ślad  

za podjętą uchwałą będzie zastosowana wzmożona kontrola gospodarstw domowych oraz ilości zużywanej 

przez nie wody. 

Zastępca Burmistrza Halinowa Pan Adam Sekmistrz zważywszy na ilość osób w Urzędzie Miejskim  

w Halinowie zajmujących się prowadzeniem i rozliczaniem systemu gospodarki odpadami, powiedział,  

że kontrole są konieczne, natomiast osoby składające deklarację o zużyciu do 4 m3 wody będą od razu 

weryfikowane w Zakładzie Komunalnym w Halinowie pod kątem rzeczywistego zużycia. 

Sołtys Wielgolasu Duchnowskiego Pani Władysława Zawadka zapytała, czy gospodarstwa 

jednoosobowe, które nie mają dostępu do wodociągu również będą musiały ponosić opłatę w wysokości 

94 zł? 

Zastępca Burmistrza Halinowa Pan Adam Sekmistrz odpowiedział, że tak. 

Mieszkanka Gminy Halinów zapytała, co w przypadku firm prowadzących działalność na terenie gminy? 

Zastępca Burmistrza Halinowa Pan Adam Sekmistrz odpowiedział, że każda firma musi mieć zawartą 

oddzielną umowę na odbiór odpadów komunalnych. Ponadto, jeżeli działalność gospodarcza prowadzona 

jest w budynku, w którym prowadzone jest także gospodarstwo domowe, to gospodarstwo domowe musi 

zostać zgłoszone w Gminie Halinów oraz musi być podpisana oddzielna umowa z wykonawcą 

odcierającym odpady wyprodukowane przez firmę.  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński zamknął dyskusję. 

Głosowanie projektu uchwały wraz z autopoprawką w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty  

za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawki tej opłaty – Druk Nr 190 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 radnych. W głosowaniu wzięło udział 15 radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 12, 

przeciw – 1, 

wstrzymujących się – 2. 

Uchwała została podjęta.  

Głosowanie projektu uchwały wraz z autopoprawką w sprawie ustalenia wzoru deklaracji o wysokości 

opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez właścicieli nieruchomości – Druk  

Nr 191 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 radnych. W głosowaniu wzięło udział 15 radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 13, 

przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 2. 

Uchwała została podjęta. 
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7. Zamknięcie sesji 

Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin 

Pietrusiński w dniu 9 marca 2020 roku o godz. 1604 zamknął obrady XVII sesji nadzwyczajnej Rady 

Miejskiej w Halinowie. 

 

Przewodniczący  

Rady Miejskiej w Halinowie 

/-/ Marcin Pietrusiński 

 

 

 

 

Protokół sporządziła: 

/-/ Klaudia Szulim 

 

 

Wykaz załącznikówi do protokołu z obrad XVII sesji Rady Miejskiej w Halinowie w dniu 9 marca 2020 roku: 

1. Załącznik nr 1 – wniosek Burmistrza Halinowa z dnia 5 marca 2020 roku o zwołanie sesji nadzwyczajnej. 

2. Załącznik nr 2 – lista obecności z obrad XVII sesji Rady Miejskiej w Halinowie w dniu 9 marca 2020 roku. 

3. Załącznik nr 3 – zawiadomienie o XVII sesji Rady Miejskiej w Halinowie w dniu 9 marca 2020 roku. 

 

                                                
1 Wykaz załączników dostępny w Biurze Rady Miejskiej w Halinowie. 


